
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-284 

Delnice, 3. ožujak 2017. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

s 284. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 3. ožujka 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Dragan 

Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije,  Mirna Janeš, 

voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama“ i „Osobni asistent“, Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Iva Žagar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- U utorak smo imali predaju godišnjih konsolidiranih financijskih izvještaja. 

- Pripremaju se točke za sjednicu Gradskog vijeća: Godišnje izvršenje proračuna, usklađenje s novim 

Zakonom o lokalnim porezima. Odluka o gradskim porezima mora se uskladiti sa zakonom o 

lokalnim porezima, a usklađenje se može napraviti do 30. lipnja. Unutar tog zakona je i jednostavni 

porez na nekretnine, odnosno ukidanje komunalne naknade i novi prihod. Kod njega je mogućnost 

usklađenja do 30. studenog. 

- Krenulo se s isplatama stipendija. 

- Predali smo dokumentaciju vezano za minus po računu tako da bi od danas moglo biti moguće 

korištenje minusa po računu i plaćanje obaveza.  

- Obavljanje svakodnevnih redovnih aktivnosti i pripreme za fiskalnu odgovornost. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Ovaj tjedan sam više s korisnicima jer je kolegica na godišnjem odmoru. 

- Nabavljali smo knjižnu građu, e - narudžbe, unosili smo građu u novi program. 

- Ovaj tjedan sam imala emisiju „Čitateljski kutak“. Predstavila sam novi roman Slavenke Drakulić. 

- Kroz tjedan su se obavljale pripreme za „Noć čitanja“ koja se održava danas u 19 sati. 

- Radilo se na ažuriranju weba i uz to stavljena je nova slikovnica na web stranicu.  

- Oformljen je čitateljski klub. Tridesetak je zainteresiranih koji su raspoređeni u 3 grupe pa se 

dogovaramo oko prostora, vremena i potrebnih knjiga.  

- Osim „Pričaonice priča“ radile su se i ostale tehničke pojedinosti. Čistili smo šahtu, bio je 

dimnjačar..  

- Obavljanje redovnih aktivnosti koje se odnose na knjižničarski i ravnateljski posao. 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Dali smo nalog za kontrolu radova na cesti u Krašicevici. Radi vremenskih prilika došlo je do 

dodanih nepredviđenih radova i komplikacija tako da će se radovi produžiti na idući tjedan. Dan je 

nalog za sanaciju jednog djela ceste za naselje Razloge. Nadam se da ćemo idući tjedan imati 

pokazatelje šta će se i kako napraviti na toj cesti jer bi tu cestu trebalo prijaviti na natječaj za 

održavanje nerazvrstanih cesta. Troškovi će biti jako veliki, ali cesta više nije bila prohodna. 

- Napravljen je troškovnik i jedan vid idejnog rješenja za uređenje platoa ispred mrtvačnice u 

Delnicama.  

- Po komunalnoj naknadi rađena su rješenja po žalbama. Nakon obilaska terena usvojena je žalba 

Hrvatskih šuma. Izdaju se nova rješenja komunalne naknade za ažuriranje novih vlasnika. 

- Po prometnom redarstvu rađene su opomene za micanje neregistriranih automobila i opomene za 

krivo parkiranje.  

- Radilo se na prometnom rješenju i ishođenju suglasnost za vježbu civilne zaštite.  

- Zajedno sa KTD „Risnjak“ izvršeno je obilježavanje zabrane prometa u parku kao i traženje 

lokacije za paljenje grana koje će se paliti radi potkornjaka.  

- Komunalni redar napravio je očevid i zapisnik za štete na 2 privatna automobila uslijed padanja 

grana iz parka. 

- Zajedno sa KTD „Risnjak“ obiđen je teren u Iševnici i Gustom Lazu te su dogovoreni radovi na 

čišćenju odvodnih kanala.  

- Rađena su rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, rješenja za komunalni doprinos. Počeli smo 

raditi posebne uvjete gradnje za vodovod Gusti Laz – Zamost – Golik. To bi ušlo u program i 

projekt sa Švicarcima. Sada smo u postupku ishoćenja lokacijske dozvole. 

- Izrada troškovnika za cestu i za javnu rasvjetu za cestu Kendar. Dobivena je suglasnost od DUDI-

ja i može se tražiti građevinska dozvola. Vezano za to se priprema dokumentacija za nadmetanje 

za javnu nabavu. 

- Što se tiče poreza na nekretnine, zajedno s pročelnicom popunjen je upitnik koji bi poslali privatnim 

osobama i poreznim obrtnicima i firmama.   

- Izdavanje potvrda na glavni projekt i kontrola računa i radova KTD „Risnjak“ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Ovaj tjedan održan je sastanak sa svim djelatnicima Udruge radi predaje dokumentacije za obračun 

plaća. 

- Održana je radionica psihološke podrške djelatnika i članova Udruge pod vodstvom doktorice 

Anite Komljenović. 

- Učinjene su preinake u rasporedima djelatnika kako bi se opskrbili korisnici gerontodomaćice koja 

je trenutno na bolovanju. 

- Izrađen je i dostavljen izvještaj o pružanju usluga pomoći u kući prema nadležnom Centru za 

socijalnu skrb te mjesečna specifikacija prema nadležnom ministarstvu. 

- Za petero korisnika od kojih su dvoje s područja Grada Delnica povećan je broj usluga pomoći u 

kući od strane Centra za socijalnu skrb. 

- Održan je sastanak s osobnim asistentima u nastavi te s logopedicom koja trenutno brine o 42. 

djece. Većinu njih, a ovisno o potrebama, prima na tjednoj razini dok s nekima radi grupno. 

Detaljno izvješće o njenom radu biti će predano idući tjedan zajedno sa zahtjevom za isplatu 

sredstava za njenu plaću i materijalne troškove. 

- Svim našim korisnicima pružene su sve usluge pomoći u kući. Izrađen je i predan statistički 

izvještaj prema nadležnom ministarstvu o tome koliko korisnika imamo i koliko ih se dnevno 

obilazi. Dnevno se obilazi 70-ero korisnika. 

 

 

 

 



DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Intervencija na Sopaču zbog teške prometne nesreće. 

- Kroz ovaj tjedan odlazili smo 2 puta u Šapjane po šatore za vježbu. Uspješno je odrađena vježba 

civilne zaštite vatrogasaca, GSS-a i Crvenog križa.  

- Kroz ovaj tjedan najviše se radilo na pripremi svega za nadolazeću skupštinu DVD-a. 

- Odrađivanje redovitih aktivnosti. 

 
ALEN UDOVIĆ 

- Dana 28.2. zatvoreno je klizalište nakon jedne bogate klizačke sezone. 

- Održan je sastanak u Upravnom odboru za sport kulturu i tehničku kulturu, sastanak u Upravnom 

odjelu za regionalni razvoj te sastanak sa inženjerima vezano za rad klizališta ljeti. Indicije su da 

sa dosta velikom sigurnošću možemo reći da će to biti moguće. Potrebno je samo napraviti još neka 

ispitivanja. Ukoliko to bude moguće mislim da će taj led stvarno promijeniti život Grada na bolje. 

- Održan je dogovor sa Slavkom Golužom za dolazak u Delnice ovoga ljeta. 

- Otkazali smo predstavljanje nove kolekcije skija za sezonu 2017/2018. od strane Elana na Platku 

zbog vremenskih uvjeta. 

- Održan je sastanak s Inspekcijom rada vezano za ozljedu čistačice. 

- Održan je sastanak s Protupožarnom inspekcijom koja je bila u dvoranu. Za sada nećemo biti 

kažnjeni ali ćemo imati dosta primjedbi koje će trebati ispravljat a vezane su za struju, hidrant i 

hidrantsku mrežu tako da tu na žalost očekujem veće troškove. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Ovaj tjedan izrađivaču plana dostavljena je odluka o Detaljnom planu uređenja. S njim se vrši 

komunikacija i očekujem gotovi plan idući tjedan tako da bi se to privelo kraju. 

- Odluka o ukidanju javnog dobra odaslana je geometrima i čeka se izrada elaborata i provedba u 

katastru.  

- Aktivnosti vezane uz pripremu svih podloga vezano za porez na nekretnine. Izrada upitnika i tablica 

koji će svi dobiti na svoje adrese i koji će trebati popuniti svi obveznici plaćanja poreza na 

nekretnini. Dosta je složena problematika tih podataka koje tražimo od ljudi i nekako se borimo da 

tablica bude jasna i pregledna i da ljudi shvate što trebaju ispuniti. 

- Pristigla je suglasnost za cestu Kendar da možemo dobiti suglasnost za dozvolu od strane DUDI-

ja.  

- Održan je sastanak vezan uz toplanu i izgradnju hotela. To je već ne znam ni koji sastanak i 

potencijalni investitor pa onda na kraju svi odustanu tako da se ne veselim tome.  

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Jučer sam Ministarstvu državne imovine poslala još jednu dopunu dokumentacije za Dom HV-a. 

Naime tražili su potvrdu o ulici i kućnom broju i nadam se da će nakon toga slijediti darovanje.  

- Bile su aktivnosti vezane za vježbu CZ, izrade elaborata, prikupljanje podataka za osiguranje.  

- Dogovori sa KTD „Risnjak“ oko siječe u parku. 

- Izrađena su rješenja i dopisi sukladno odlukama Socijalnog vijeća. 

- Raspisivanje natječaja za Savjet mladih. Natječaj će biti objavljen 5.3., u nedjelju, u Novom listu. 

- Za Centar za socijalnu skrb napravljena je izrada izvješća o financiranju socijalne skrbi u 2016. 

godini. 

- Za poziv za javna priznanja izvršeno je prikupljanje podataka i izrada kandidatura za povelje za 

udruge koje slave obljetnice. 

- Potpisani su ugovori i prijavljene su zadnje dvije osobe kojima je odobreno stručno 

osposobljavanje. Ta dokumentacija dostavljena je Zavodu za zapošljavanje u Rijeci.  

- Voditelj Službe je dao  svoje viđenje i očitovanje gradonačelniku, zamjenici i pročelnici glede 

provedbe Nacionalnog programa za mlade za razdoblje do 2017. godine te Akcijskog plana za 



provedbu Nacionalne strategije za prava djece. Zajedno s voditeljem Odsjeka za financije priprema 

akt vezan za gradske poreze.  

 

KATARINA MIHELČIĆ 

- Danas dolaze nove mjere za javne radove. 

- Poziva sve na sutrašnji koncert Klape HRM „Sveti Juraj“ povodom Dana žena. 

 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar        Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


